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Ikkjeakvakultur: BrandalBåtlagpurrar på eit vedtak somergjort i Hareid kommunestyre omåendre sjøområdet fråBrandal sentrumtil Karlhaugen til ikkje å gjelde akvakultur.
(Arkivfoto. Utstyret på fotoet er fjerna).

Brandal Båtlag ventar
på at sjøområdet frå
Brandal sentrum til
Karlhaugen skal bli
omregulert.

• Anne Gry Eilertsen
anne.gry@vikebladet.no

I eit brev til Hareid kommune
skuldar Brandal Båtlag ved Si-
gurd Eliassen administrasjo-
nen i kommunen for å
sabotere vedtak som både for-
mannskapet og kommunesty-
ret har gjort.

8. juni i 2015 gjorde for-
mannskapet vedtak om å rul-
lere arealdelen av
kommuneplanen i området
frå Brandal sentrum til Karl-
haugen frå NFFFA-område
(Natur, fiske, ferdsel, frilufts-
liv, akvakultur) til NFFF-områ-
de (Natur, fiske, ferdsel,
friluftsliv).

Administrativt forslag
forkasta
Men avdeling for plan, utvik-
ling, byggesak og geodata
gjekk mot vedtaket ved å leg-
gje følgjande framlegg til ved-
tak fram for kommunestyret i
møte 18. juni 2015:
«Spørsmålet om endring av

NFFFA-sona i kommunepla-
nen i Brandal, vert å vurdere
ved neste rullering av kommu-
neplanen».
Forslaget vart forkasta av

Hareid kommunestyre, og i
vedtaket heiter det blant anna
at «administrasjonen skal leg-
ge fram sak om rullering av
NFFFA-arealet i løpet av 1.
kvartal 2016».
- Normal saksgang etter det-

te er at avdelinga utfører det
arbeidet dei vert pålagde av
det høgaste politiske organet i
Hareid kommune. Men slik
fungerer ikkje denne avdelin-
ga. No har det gått 9 månader
der avdelinga har oppført seg
som omdet var deira framlegg
som vart vedteke i kommune-
styret. Brandal Båtlag kan

ikkje sjå dette på nokon annan
måte enn at avdelingamedvite
saboterer vedtaket. Sidan tids-
fristen går ut om eit par dagar,
vil Brandal Båtlag med dette
krevje at vedtaket i politisk sak
49/15 vert sett ut i livet straks.
Alle vikarierande argument
frå administrasjonen må avvi-
sast. Vi kan ikkje ha ein admi-
nistrasjon som får halde fram
med å sabotere politiske ved-
tak, heiter det i brevet frå Si-
gurd Eliassen.

Kommunen har
svara Eliassen i 4 punkt

Men vikarierande motiv eller
ikkje. Det er eit faktum at
rådmannen under kommune-
styret sitt møte 17. mars i år
orienterte kommunen om kva
oppfølging som har blitt gjort
i saka.
Og det er sendt følgjande

brev til Sigurd Eliassen i fire
punkt:
1. Administrasjonen har lagt

fram sak om rullering av kom-
muneplanen sin arealdel i for-
mannskapet 7. mars 2016.
Jamfør formannskapet sitt
vedtak i politisk sak 25/16 –
rullering av kommuneplanen
sin arealdel – oppstart og pro-
sess. Vedtaket var samrøystes.
2. Av vedteken aktivitet og

framdriftsplan ser ein at det
vert lagt opp til handsaming
av planprogrammet i for-
mannskapet den 9. mai 2016.
Vedtaket i politisk sak 49/15 og
problemstillinga kring end-
ring av NFFFA-sjøområdet i
Brandal vil verte omtala og
vurdert der.
3. På bakgrunn av prosjektet

marine grunnkart, har for-
mannskapet vedteke å få utar-
beidd Marin Næringsplan.
Denne planen vil gje eit godt
grunnlag inn i rulleringa av
kommuneplanen sin arealdel,
med tanke på å vurdere fram-
tidig lokalitetar for sjøretta
næring.
4. Vedtaket i politisk sak

49/15 vil verte formidla til kon-
sesjonsgjevande mynde.

Skuldaradministrasjonenforåsaboterevedtak


